
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PREGUNTA SOBRE EL CÀLCUL D’USUARIS QUE TINDRIA EL PAVELLÓ QUE L’EQUIP DE 
GOVERN PRETÉN CONSTRUIR, LES MODALITATS ESPORTIVES QUE ALBERGARIA I ELS 
CÀLCULS SOBRE EL MANTENIMENT I EL RETORN ECONÒMIC  

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es responga a les següents 

PREGUNTES PER AL PLENARI 

Exposició de fets 

L’actual equip de govern du entre els seus projectes estrella la construcció d’un pavelló 

a Xixona, el preu del qual pareix ser que rondaria els 3 milions d’euros. 

Preguntes 

Ha fet l’Ajuntament un càlcul detallat dels usuaris que tindria anualment eixe nou 

pavelló? Pot exposar públicament eixe càlcul? 

Poden indicar-nos quines modalitats esportives tenen previst que exercisquen les 

seues activitats en el dit pavelló? 

Ha calculat l’actual equip de govern el cost anual del manteniment del pavelló? Pot 

exposar públicament eixe càlcul? 

Finalment, té previst l’Ajuntament alguna mena de retorn econòmic arran de l’ús del 

pavelló? En quin moment han calculat que eixe retorn serà positiu per a les arques 

municipals? 

 

Demanem expressament que estes preguntes ens siguen contestades per escrit. 

 

 

Xixona, 7 de setembre de 2015 


